
 

Check-in møde tirsdag d. 05. November 2024 
Sted:  
Online 

  
Tidspunkt:  
19:15 – 21:00  
  
Deltagere:  
Bestyrelsen:  
Mireille Enggaard Kempf (MEK)  
David Coupar (DC)  
Murad Ahmed (MA)  
Bodo von Münchow (BVM)  
Jens Rudbeck (JR) 
Søren Dall (SD) 
Michael Gandø (MG)  
 
Suppleanter: 
Thomas Møller (TM) 
 
Afbud: 
Therese Raffing (TR) 
 
Referent: 
Jens Rudbeck 
 
Dagsorden:  
  

1. Resultat af doodle – bestyrelsesmøde 
a. Der planlægges møde 14. December. (Evt inviteres BVM online i nogle timer) 

2. Projektansøgning til jubilæums sommerlejr Beslutningspunkt (JR) 
a. Det godkendes at der tildeles ekstraordinært 50.000 kr med henblik på at skaffe særlige 

instruktører. 
b. Resten af beslutningsprocessen flyttes til fysisk møde den 14. December. 

3. Opfølgning på stillingsopslag om udviklingskonsulent (MEK) 
a. Der er enighed om at der gåes videre med den indstillede kandidat. 

4. Mentoclub – Licensopkrævning udfordringer (SD) 
a. MEK tager møde med vores udbyder i næste uge. SD deltager. 
b. SD fortæller at der pt ikke er nogen måde automatisk at kontrollere licenser på, hos de 

deltagere der er tilmeldt stævnerne. 
c. MEK fortæller at det er muligt at få lavet et licenstjek hvilket vil koste 1.000 kr 

i. Vi er alle enige om at dette allerede burde være en del af den løsning der er 
indkøbt. 

ii. Der godkendes dog at der bruges disse 1.000 kr da det er kritisk for os at vide at 
deltagerne til DM har indløst licens. 

d. MA nævner at der bør udarbejdes en kravspecifikation som er grundlaget for samarbejdet. 



 

e. SD forklare at det er kritisk at der bliver skabt et ordentligt samarbejdsklima der er 
løsningsorienteret. 

5. Lukket punkt 
6. TEU-Kamp processen (MA) 

a. MA forklarer om processen omkring, tilbagemeldingen til udøverne der havde kontaktet 
bestyrelsen. 

i. MEK foreslog at TEU kunne tage et møde med udøverne. 
1. MA er enig i dette og nævner at det allerede har været på tale under 

mødet med udøver. 
b. MEK forklarede at TD har udbedt sig et møde med hende alene som formand. 

i. MEK forklare også at TD ikke kan stille krav til os som forbund, men at de ønsker at 
eleverne er i fokus. Og TD kan naturligvis selv bestemme hvorvidt de vurdere om vi 
som forbund lever op til deres krav, samt om de ønsker at tildele støtte til os. 

c. MA fortæller at I forhold til landstræneransættelsen så er der modtaget kandidater og 
næste trin er at de bliver gennemgået af TEU som så vil komme med en indstilling til 
hovedbestyrelsen. 

d. MA og MEK har møde med TD på torsdag. 
7. Eventuelt 


